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GRAD POREC-PARENZO
Gradsko vije6e

n/r Predsjednika

Predmet: Odgovor na pitanje vije6nika Rodoljuba Kosi6a, dostavlja se.

Po5tovani,
primili smo na znanje,,interpelaciju" cijenjenog vije6nika g. Kosi6a.
Pita da mu se odgovori je li istina ono Sto je saznao iz sredstava lokalnog informiranj a o Yama,
o g. Kodanu , o Rakovcu? Je li istina da se u L.D. ne po5tuju sudske presude? Da se proganjaju
neki po5teni dlanovi lovci?

Mislimo da cijenjeni vijednik, sa politidkim iskustvom koje imai obzirom da dobro pozna ljude
na koje sumnja, te s obzirom naizvor informacija isamzna odgovor.
Kako bi detaljnije mogli dati odgovor potrebno je specificirati na koje to presude vijednik misli,
obzirom da to nije navedeno pitanje je nepotpuno, dakle bespredmetno.

Medutim ono Sto moZemo re6i je da :

- NIJE ISTINA da su aktivnosti u Lovadkom druStvu "Zec" Pored u suprotnosti sa zakonom
predvidenim procedurama,
- NIJE ISTINA da se ne provode odluke i pravomo6ne presude nadleZnih sudova RH-e,
- NIJE ISTINA da se se proganjaju po5teni dlanovi.
Dokaz tome je rjelenje nadleZnog ministarstava u prilogu odgovora, te svi uvijek pozitivni
nalaziraznihinspekcija koje su obavljane u Dru5tvu.

Cijenjeni vije6nik sigurno zna dapostoje sistemi za prisilno provodenje svih presuda, tako bi i u
ovom sludaju iste bile provedene po institucijama sistema u sludaju da nisu provedene po

Tijelima udruge. Cinjenica je da je Lovadko druStvo imalo problema u proteklom razdoblju
medutim DruStvo je danas tzlazno u svim prije negativnim elementima i likvidno u svakom
trenutku. Nagla5avamo da Lovadkim druStvom u mandatima od 2008. godine upravljaju organi
upravljanja druStva, dakle Skup5tina i Upravni odbor Dru5tva. Predsjednik je samo osoba

ovla5tena za predstavljanje DruStva. Takoder niti tajnik ni dopredsjednik druStva nemaju i ne

prisvajaju upravljadka prava organa upravlj anja.
Trenutno, druStvom upravlja rukovodstvo izabrano na Izbornoj skup5tini u veljadi 2015.

Odgovoma osoba zazasfripanje je Lenjin Rakovac-predsjednik, kako stoji u registru udruga.
Nadamo se da je jasno kako su informacije plasirane u sredstvima informkanja od strane osoba

bliskih krugu kaZnjenih dlanova netoine i sraiunate da negativno javnosti prikaZu djelovanje
tijela Lovadkog druStva. Takoder se iskrivljavaju dinjenice poku5avajnlipikazati ispravnim
djelovanje onih koji uporno ne prihva6aju odluke izabranlh tijela DruStva.

Ne prihva6amo poku5aj insinuiranja da su ovo obraduni radi osobnih ne simpatija.Takoder ovo

nije politidki rat. Drubtvo nije politiika udruga stoga molimo vije6nika da ne uvlaii politiku
u LD "Zec". Djelovanje udruge temelji se na nadelu neovisnosti Sto znadi da udruga samostalno

utvrduje svoje podrudje djelovanja, ciljeve i djelatnosti, svoj unutarnji ustroj i samostalno

obavlja djelatnosti koje nisu u suprotnosti s Ustavom i zakonom. Djelovanje udruge temelji se na

nadelu demokratskog ustroja, Sto znadi da udrugom upravljaju ilanovi unutarnjim ustrojem
zasnovanim na nadelima demokratskog zastupanjai demokratskog nadina oditovanja volje
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Prilika je pohvaliti se sa nedavno proslavljenih 100 godina neprekinutog uspje5nog rada. U ovim
smo krajevima uvijek bili uzorna druZina. Istidemo da smo jedini u zajednici koji kvalitetno
brinu o divljadi, uno5enjem u lovi5te tijekom ljeta ogromne kolidine vode preko 150.000,00 litara,
zaoravajtti i kose6i preko 250.000,00 m2 zapuitenog terena, unosimo hranu, odrZavamo I
radimo nove protupoilame putove, Sirimo turistidku ponudu, duvamo okoli5 i ubacujemo velike
kolidine divljadi pokuSavajudi pobolj5ati fond divljadi. Takoder smo ponosni na na5e kinologe
koji su u svijetu pozrati i postiZu zavidne rcanltate, narodito u oduvanju Istarskog gonida, na5e

autohtone pasmine.
Voljeli bi u toj funkciji deS6e biti predmet rasprave na Gradskom vije6u.

S poStovanjem !

Predsjednik Zec << Pored

Prilog: RjeSenje Ministarstva uprave
od 15.07.2015.


